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To: @rivm.nl];EEE 5.1.2e @rivm.nl]
Cc: @rivm.nl]
From:

Sent: Thur 2/25/2021 12:23:57 PM

Subject: Re: rapportage onderzoeken

Received: Thur 2/25/2021 12:23:58 PM

Fijn - dit is heel duidelijk en lijkt me ook een goed plan.

Ik zal dit alvast doorzetten als voorzet naar de UvA groep zodat dit voor hen ook duidelijk is. We kunnen dan op maandag

nog aanpassingen maken als iemand hier anders over denkt, maar denk dat iedereen het hier wel mee eens is.

Is het belangrijk om dit in het nederlands te doen? Mijn voorkeur zou namelijk gaan naar in het Engels (voorbereidend op

ook internationale interesse/link naar publiceren), met alleen de 2-pager voor VWS in het Nederlands. Dat lijkt mij minder

werk dan andersom. Maar misschien is dit niet de gebruikelijke alleen

Groet!

RIVM De zorg voor morgen begint vandaag

from: INCKECE
Sent: Thursday, 25 February 2021 09:03:24

To: CRI 5.1.2e

Cc: 5.1.2e

Subject: RE: rapportage onderzoeken

De opzet is een gezamenlijke rapportage, via on want|| EENwilde dat wij in de lead staan bij het gedragsdeel. Dus

ik verwacht dat zij secties van de rapportage aanleveren zoals delen van de methoden sectie en de resultaten.

Samen schrijven we daar 1 geheel van, met:

. een intro en vraagstellingen (RIVM in the lead)

. de interventies en onderbouwing daarvan (RIVM in the lead)

. de procedures (RIVM in the lead)

. analyse strategie (UvA in the lead)

. de resultaten (UvA in the lead)

. en interpretatie/conclusies (samen, even kijken wie dan de eerst gooi doet om dit te schrijven).ah
WN
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Met hartelijke groet,

RIVM Centrum Gezondheid en Maatschappij |
Antonie van Leeuwenhoeklaan 9 | 3721 MA Bilthoven / Postbus 1 (| ) | 3720 BA Bilthoven

M ¢ IEEE ov. [EEE
RIVM De zorg voor morgen begint vandaag

trom: IERIE SKE.
Sent: donderdag 25 februari 2021 08:34

oF SEE vr.>

Cc: 5.1.2e @rivm.nl>

Subject: Re: rapportage onderzoeken

pank IEE - van kwamen ook nog een aantal vragen dus inmiddels ingeplant! Ik weet niet of het nuttig of

nodig is als jullie er alle drie bij zijn, maar aangezien jullie alleen een rol spelen (hebben gespeeld) in het opzetten van de

samenwerking met de UvA is het misschien handig om even onderling af te stemmen wie er aanwezig kan zijn. Er was

maar 15 min in alle drie jullie kalenders open, dus ik heb nu een gaatje geprikt voor 30 min over deze 15 min heen.

Groet

5.1.2e rivm.nl)
RIVM Centrum Gezondheid en Maatschappij

IEEEEEEEE

RIVM De zorg voor morgen begint vandaag

trom: IEEE
Sent: Wednesday, 24 February 2021 11:19:22

To: 5.1.2e 5.1.2e

Cc: 5.1.2e

Subject: RE: rapportage onderzoeken

Hi 512

Overleg hierover lijkt me een goed idee. Het beeld was ontstaan dat er een gezamenlijk rapport zou komen volgens
mij, niet een eigenstandig UvA rapport. De two-pager is voor meerdere doeleinden handig, waaronder de duiding
naar VWS en de betrokken partijen.

Of er dan ook nog een sheetpresentatie moet komen, is meer een kwestie van afspreken hoe er vervolgens een
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sessie wordt gegeven om de aanpak en resultaten te bespreken in breder verband. En welk verband dat dan moet

zijn (het is een pilot, dus er moet ook iets geleerd zijn hoop je).

Vriendelijke groet,
5.1.2e

RIVM

From: [IEEE EXEvm.n i>Sent: woensdag 24 februari 2021 09:00

To: JERE 2rivn.oi>;

EEE EE 0 iv.»
Cc: 5.1.2e @rivm.nl>

Subject: Fw: rapportage onderzoeken

Hoi beiden,

Naar aanleiding van ons gesprek op maandag, zijn hieronder wat vragen samengesteld aangezien de UvA van plan is om

een rapport voor grootschalig testen te schrijven. Ze zijn nu van de veronderstelling dat dit zo afgesproken is met ons

dat zij een rapportage schrijven over de analyse (en dit dan direct aan de groep grootschalig testen leveren. )

Wat ik heb begrepen van ons overleg is dat het wenselijk zou zijn als ze dit stuk in plaats daarvan aan ons leveren en dat

wij hier dan een korter stuk voor VWS van maken. Klopt dat?

Mogelijke oplossingen:

« Voorstel 1: UvA stuurt ons een rapport, wij maken daar een 2-pager van voor VWS.

« Voorstel 2: (Mogelijk met oog op efficientie) leveren de analyse en interpretatie aanleveren en wij inhoudelijke

invulling geven

Misschien heb ik iets gemist, maar in beiden gevallen mogelijk goed om de verwachtingen duidelijk te stellen. Nu

noemde de UVA bijvoorbeeld tijd in te plannen om een powerpoint te maken om de vertaal slag te maken.

Als hier niet al een duidelijk plan voor ligt (en/of de vragen van de UVA niet snel te beantwoorden zijn), is het een idee

als we begin volgende week maandag (alsJEEE SN terug is) even een afspraak inplannen met team UvA om de

verwachtingen voor iedereen helder te krijgen?

Groet,
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drivm.nl)
RIVM Centrum Gezondheid en Maatschappij

RIVM De zorg voor morgen begint vandaag

From: EENecmail com>
Sent: Wednesday, 24 February 2021 07:29

To: 5.1.28

Cc: 5.1.2e
.

5.1.2e
J 512 |

Subject: Re: rapportage onderzoeken

Hi allen,

Misschien is het niet eens nodig een losse afspraak in te plannen en kunnen we het ook via de mail doen. [BEd jij vroeg de

vragen die wij hebben op te sturen. Voor nu hebben we de volgende vragen:
- In welke taal moet de rapportage plaatsvinden? Voorbeeld is in EN terwijl alle communicatie en materialen tot nu toe

in NL zijn.
- Is er ruimte voor figuren en tabellen? Het voorbeeld dat je stuurde bevat alleen tekst, geen figuren of tabellen. Wij
denken wel dat het nodig/ wenselijk is om ook figuren en tabellen toe te voegen, om de analyses op een heldere manier

te kunnen duiden.

- Hoe veel materiaal leveren we bij jullie aan? Wij hebben al veel teksten, knippen jullie daaruit of is er een maximum

aan wat wij aanleveren?

- We zijn nu van plan een powerpoint te maken met daarin de hoofd resultaten -

op basis ook van het advies dat | EES
had gekregen dat de resultaten eigenlijk in 1-2 slides gepresenteerd moeten kunnen worden. Is dat iets waar ook ruimte

voor is, of willen jullie alles in word? Ik denk dat het heel nuttig kan zijn, maar als nu al duidelijk is dat het niet gebruikt
zal worden is het zonde daar tijd aan te besteden.

Ik denk dat we met die antwoorden al een heel eind komen. Mochten we toch nog tegen dingen aanlopen kunnen we

dan misschien alsnog een afspraak inplannen voor overleg?

groet,
5.1.2e

Op di 23 feb. 2021 om 22:40 schreef| NEAEINNN<BEAN@ mail.com>:
Hoi

zoals ik het nu begrijp doen wij analyses en schrijven daarvan een rapportage, het RIVM zal daaruit putten/tekst
bewerken om er een consistent geheel van te maken. Ik kan volgende week donderdag om 14:00 even?

gr

On Tue, Feb 23, 2021 at 3:00 PM JE 2zmail.com> wrote:

HiESES enfiE
Het lijkt me goed volgende week een moment te prikken om te overleggen over de rapportage van de onderzoeken.

Van[fl begreep ik gisteren dat de onderzoeksrapportage van het gedragsonderzoek vanuit het RIVM gedaan moet

worden. lk heb vanochtend metEElen Bover de analyses en rapportages gesproken. We hebben hiervoor een aantal

ideeén, ik denk dat dit nooit weg is want dit kan altijd nog in een ander "jasje" gestoken worden. Maar lijkt me alsnog

goed tijdig af te stemmen hoe/ wat, zodat we niet onnodig of dubbel werk doen.
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Ik kan volgende week maandag 12-13, 14:30-15:30/ donderdag tussen 09-10, 11-13, 14-15 / vrijdag tussen 11-17.

Hoop dat er iets tussen zit. Hoeft volgens mij sowieso niet lang te duren.

groet,

Department of Psychology

University of Amsterdam

Nieuwe Achtergracht 129-B

1018 WT Amsterdam

The Netherlands

mail.com

wowJREcom


